
战略决策研究

(双月刊)

JOURNAL OF STRATEGY AND DECISION-MAKING

2018年 第1期(总第48期) 第9卷

目录

- 3 美国网络安全战略变化趋势及问题研究
石培培 刘玉书
- 25 英国对香港事务的干预及其对中英关系的影响
陈寒溪 刘诗琦
- 40 生产要素配置视角下拉丁美洲的结构性发展困境
——兼论中拉产能合作的对策建议
芦思垣
- 60 “一带一路”背景下中印尼合作：成果、问题与对策
潘 玥
- 78 新西兰与“21世纪海上丝绸之路”倡议对接研究
邢瑞利
- 96 埃塞俄比亚关于尼罗河水外交实践与启示
刘 博 陈霖巍

Journal of Strategy and Decision-Making (Bimonthly)

Table of Contents

3 Shi Peipei, Liu Yushu

Research on the Trends of U.S. Cyber Security Strategy

25 Chen Hanxi, Liu Shiqi

British Intervention in Hong Kong Affairs and Its Impact on Sino-British Relations

40 Lu Sida

Latin America's Structural Development Dilemma from a Perspective of Production Factoral Location: Suggestions on Sino-Latin American Cooperation

60 Pan Yue

China-Indonesia Cooperation with the Belt and Road: Achievement, Problem and Solution

78 Xing Reili

Strategic Connectivity of New Zealand and the 21st Century Maritime Silk Road Initiative

96 Liu Bo, Chen Jiwei

Practice of Ethiopian Water Diplomacy in the Nile River Basin and Its Elicitations